



### Volunteer Application 義工申請表

**PERSONAL INFORMATION 個人資料**

Last Name 姓		First Name 名	
School Name & Counselor Name 學校名稱及學校輔導		Grade 年級 (minimum Sophomore in Fall)	Gender 性別 <input type="checkbox"/> Male 男 <input type="checkbox"/> Female 女
Home Address 住址			
Email Address 電子郵箱		Home Phone 家裏電話	Cell Phone 手機號碼
Allergies or other health issues 過敏或其他健康問題			

**EMPLOYMENT/VOLUNTEER HISTORY 工作/義工經驗**

Employer/ Organization 雇主/機構名稱	Address 地址	Position/Duties 職位	Phone No. 電話	Date (Start/End) 日期	Reason for Leaving 離職原因

1. Please state why you want to be a Volunteer with Agape Community Center (ACC):  
請說明你為什麼想成為愛加倍社區中心 (ACC) 的義工:

\_\_\_\_\_

2. What skills/talents are you able to contribute to ACC( such as Language, Computer, Photography, Audio/Video, Music Instrument, Social Skills):  
你能為 ACC 提供的服務 (如語言、電腦、攝影、音頻/視頻、樂器、社交技巧) :

\_\_\_\_\_

**Application Statement 申請聲明:**

**I commit to fulfill all the responsibilities of a Volunteer for Agape Community Center. I understand that it is mandatory to attend all the orientation and regular meetings in order to help me to be a better volunteer. I promise to maintain a good attitude and follow all the guidelines required of a Volunteer.**

我願意履行愛加倍社區中心義工所有的責任，參加所有的義工訓練及定期會議，努力成為一個好的義工。我承諾保持良好的態度，遵行義工手冊的規則。

**Applicant's signature:** \_\_\_\_\_  
申請人簽名

**Date:** \_\_\_\_\_  
日期

